
Beretning fra Opdrætterudvalget 2014 

 

Medlemmer i Opdrætterudvalget i 2014 var: Anette Larsen (Sekretær), Anne-Marie Jersin, Susanne Jensen 

og Randi Pedersen (Formand). 

2014 blev et år med meget begrænset aktivitet i udvalget. Udvalgets aktiviteter har generelt været 

afhængige af tilskud fra raceledelsen for at kunne gennemføres, så indtil økonomien tillader det, har vi 

valgt at holde aktivitetsniveauet på lavt blus.  

Udvalget repræsenterede racen ved de nordiske avlsrådskonference i Sverige i marts måned. Konferencen 

havde deltagere fra alle de nordiske lande samt to deltagere fra The Flatcoat Society og the Scottish 

Flatcoat Club. Emnet for seminaret var overordnet set organisation af raceklubberne, samt racens 

sundhedsstatus og avlsrestriktioner i de forskellige lande. Et mere detaljeret referat fra konferencen kan 

findes på racens hjemmeside. 

Da det desværre ikke var muligt for os at få tilsagn fra de adspurgte eksperter til det planlagte seminar, må 

vi nu sammen med raceledelsen fastlægge nye opgaver som udvalget kan udføre for bedre at kunne bistå 

racens opdrættere i deres avlsarbejde. Vi ser frem til dette i 2015. 

 

På udvalgets vegne 

Randi Pedersen, Formand. 

 


